

**Why Renew your CSTM Membership?** Individual, institutional, student and retired memberships are available. [Benefits](#) include access to CSTM Standards, Ask the Standards Committee, opportunities to join society committees, and other free resources.

**Note:** There will be a combined membership renewal/conference registration option for CSTM 2023 in Montreal.

## [CSTM 2023 Montreal](#) – Mark your calendars! May 25-28, 2023

[General information](#)

[Scientific Program](#)

[Registration](#) will open for CSTM 2023 on January 23, 2023.



## **CSTM 2023 Call for Abstracts**

You are invited to submit abstracts for poster and/or oral presentation at the 2023 CSTM Conference from January 23 until March 24, 2023. There will be no extensions of the submission deadline. For details on abstract requirements, please see [Abstract Guidelines](#)

## **Call for Nominations for Board of Directors:**

The positions of Western Director, Eastern Director, Secretary and Director at large, bilingual; are now open for nominations **until February 15, 2023**. Please see [Board of Directors](#) and for more detailed information on the board member roles and nomination process, see [CSTM bylaws](#) (articles 1.10 and 9 to 15).

**Nominations for Awards & Applications for Bursaries** CSTM members are encouraged to submit nominations for the [CSTM Ortho Award](#) and to submit applications for the [CSTM Bursaries](#). Nominations and applications will be accepted **until February 15, 2023**.

## **Upcoming Educational Events;**

- The weekly LearnTransfusion Seminars begin again January 10<sup>th</sup>. To be added to the distribution list for the **LearnTransfusion** series, send an email to [learn.transfusion@blood.ca](mailto:learn.transfusion@blood.ca) with “Weekly Transfusion Medicine Seminars” in the subject line. Include your name and complete e-mail address in the body of the e-mail and confirm that you would like to be added to the distribution list for the LearnTransfusion series. You will then receive weekly email notifications of upcoming series events with details on how to join the webinars (e.g. link to register for the webinar)

## **Educational resources:**

Check out the latest blog by Eric Ching

[Tech Tip – Avoiding known interfering substances in antibody identification](#)

Watch for the upcoming [Biomedical Excellence for Safer Transfusion \(BEST\) Collaborative](#) Survey of Home Transfusion Programs.

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



**Pourquoi renouveler votre adhésion à la SCMT?** Des adhésions de type individuelle, institutionnelle, étudiante et retraitée sont disponibles. [Les avantages](#) comprennent l'accès aux normes de la SCMT, la possibilité de rejoindre l'un des comités de la société ainsi que l'accès à d'autres ressources gratuites.

**Remarque :** Il y aura une option combinée de renouvellement d'adhésion et d'inscription au congrès SCMT 2023 à Montréal.

**SCMT 2023 Montréal – Marquez votre calendrier ! Du 25-28 mai**

[Voir Informations générales](#)

[Programme scientifique du congrès](#)

[Inscription](#)



**Congrès SCMT 2023 Appel aux résumés scientifiques :** Nous vous invitons à soumettre des résumés pour affiche ou présentation orale au congrès SCMT 2023 à compter du 23 janvier 2023. Les soumissions doivent être reçues au plus tard le 24 mars 2023. Il n'y aura pas d'extension de la date limite. Pour plus d'informations, veuillez consulter les [Lignes directrices sur les résumés](#).

**Postes disponibles sur le conseil d'administration de la SCMT :**

Les mises en candidature pour les postes d'administrateur Ouest, d'administrateur Est, Secrétaire et d'administrateur général, bilingue, sont maintenant ouvertes jusqu'au **15 février 2023**. Vous êtes invités à consulter le [Conseil d'administration](#). Pour de plus amples renseignements sur les rôles des membres et le processus de mise en candidature, consultez [les règlements de la SCMT](#) (articles 1.10 et 9 à 15).

**Appel de candidature pour les prix et les bourses de la SCMT** Les membres de la SCMT sont également encouragés à soumettre des candidatures pour le [prix Ortho](#) ainsi qu'à compléter un formulaire d'application pour [les bourses de la SCMT](#). Les candidatures et applications seront acceptées **jusqu'au 15 février 2023**.

**Événements éducatifs à venir :**

Les webinaires hebdomadaires LearnTransfusion reprennent le 10 janvier. Pour être ajouté à la liste de distribution de la série LearnTransfusion, envoyez un courriel à [learn.transfusion@blood.ca](mailto:learn.transfusion@blood.ca) avec « Weekly Transfusion Medicine Seminars » dans l'objet de votre courriel. Indiquez votre nom et votre adresse électronique complète dans le corps du courriel et confirmez que vous souhaitez être ajouté à la liste de distribution de la série LearnTransfusion. Vous recevrez ensuite des avis par courriel hebdomadaires sur les événements à venir et les détails sur la façon de participer aux webinaires (p. ex., lien pour vous inscrire au webinaire).

**Blogues récents :**

Decouvrez le dernier blogue de Eric Ching;

[Conseils techniques : Éviter l'interférence des anticorps CONNUS et des autres substances dans une identification d'anticorps](#)

Soyez à l'affût du prochain sondage collaboratif sur les programmes de transfusion à domicile intitulé [Biomedical Excellence for Safer Transfusion \(BEST\)](#).

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT !](#)

